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PROTOKÓŁ nr 5.2020 

 

z obrad XX Nadzwyczajnej Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  08 czerwca 2020 r. 

godz. 15:00, w Sali Narad UM w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Wiesław Głowa              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

4. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

6. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

7. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

10. Pan Kamil Kurzawski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Kozioł        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pani Marta Cegielska                                   Skarbnik Gminy 

4. Pan Tomasz Sławieniak              Radca Prawny 

5. Pan Mieczysław KitaKierownik ZESUW w Niwce
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6. Pan Konrad  Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

7. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

8. Pan Franciszek Kądziela   Inspektor UM w Radłowie 

 

 

 

  

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził 

przewodniczący Pan Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych 

gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: odczytania i przyjęcia 

porządku obrad XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 16 marca 2020 r. godz. 

13.00 w Miejskim Centrum Kultury w Radłowie. 
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4. Przyjęcie protokołu z XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 11 maja 

2020 r. godz. 14.00 w Miejskim Centrum Kultury w Radłowie. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2020, 

c) ustalenia zasad odpłatności za pobyt uczestników w klubie „Senior +” 

d) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radłów”  

e) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania    odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

f) wniosku o podjęcie uchwały zwalniającej z podatku od nieruchomości, 

g) wniosku o podjęcie uchwały zwalniającej z podatku od nieruchomości lub przedłużającej 

terminy płatności podatku od nieruchomości, 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy, 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy, 

j) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy. 

6. Wolne wnioski 

7. Zakończenie obrad XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 14 radnych. 

  

Ad. 3. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XVIII 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 16 marca 2020 r. godz. 13.00 w Miejskim Centrum 

Kultury w Radłowie. 

Pan Żurowski złożył wniosek aby przyjąć protokół bez czytania. 
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Głosowanie za nieodczytywaniem protokołu: za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i 

nikt nie był przeciw. 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z 

dnia 16 marca 2020 r. godz. 13.00 w Miejskim Centrum Kultury w Radłowie. 

Głosowanie: za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Ad. 4. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XIX 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 11 maja 2020 r. godz. 14.00 w 

Miejskim Centrum Kultury w Radłowie. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć protokół bez czytania. 

Głosowanie za nieodczytywaniem protokołu: za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i 

nikt nie był przeciw. 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu z XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie z dnia 11 maja 2020 r. godz. 14.00 w Miejskim Centrum Kultury w Radłowie. 

Głosowanie: za: 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Ad. 5. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XX/173/2020 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   
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3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

 

b) zmiana uchwały budżetowej na rok 2020. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XX/174/2020 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

 

c)  ustalenia zasad odpłatności za pobyt uczestników w klubie „Senior +” 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Joannę 
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Kopeć na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XX/175/2020 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

d)  przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Radłów” 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Katarzynę 

Czuj na posiedzeniu komisji. 

Pan Kapera zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XX/176/2020 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   
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6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

e)  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania    

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Katarzynę 

Czuj na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Głowa złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt nie 

był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XX/177/2020 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

f)  wniosku o podjęcie uchwały zwalniającej z podatku od nieruchomości 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik i 

zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Pan Kurzawski złożył wniosek o niepodjęcie uchwały w tej sprawie, ponieważ uważał że 

wniosek obejmuje osobę indywidualną a Rada Gminy ma możliwość zwolnienia grupy 

przedsiębiorców z podatku od nieruchomości ze względu na epidemię COVID-19. Dodatkowo 
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zarzucił brak kompetencji Radzie w sprawie podjęcia w/w uchwały i polecił skierowanie do 

Burmistrza Radłowa jako organ do załatwienia sprawy. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem wniosku Pana Kurzawskiego. 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: 11 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 3 się nie 

wstrzymało. 

Ogłoszono 5 minut przerwy w celu wniesienia zmian do projektu uchwały. 

Wznowienie obrad. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania zmienionej uchwały. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XX/178/2020 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

 

 

g)  wniosku o podjęcie uchwały zwalniającej z podatku od nieruchomości lub 

przedłużającej terminy płatności podatku od nieruchomości 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Skarbnik 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 się wstrzymał.  Uchwała 

Nr XX/179/2020 
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Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy   X 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Tadeusza 

Cieśle na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Uchwała Nr XX/180/2020 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   
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i)  wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Tadeusza 

Cieśle na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.   

Uchwała Nr XX/181/2020 

 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   

2 Kopacz Justyna X   

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr X   

9 Padło Bogdan X   

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech  X   

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil X   

14 Żurowski Jerzy X   

 

 

j)  wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Tadeusza 

Cieśle na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wiosek o przyjęcie uchwały bez czytania: 14 radnych głosowało za, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Głosowanie uchwały: 8 radnych głosowało za, 2 radnych było przeciw, 2 się wstrzymało. 

Uchwała Nr XIX/170/2020 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Głowa Wiesław X   
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2 Kopacz Justyna   X 

3 Jasek Krzysztof X   

4 Kapera Piotr X   

5 Kopacz Justyna X   

6 Madej Zbigniew X   

6 Jachimek Paweł X   

8 Nasiadka Piotr  X  

9 Padło Bogdan   X 

10 Radamski Adam X   

11 Rudziński Wojciech    X 

12 Śmiałkowski Piotr X   

13 Kurzawski Kamil   X 

14 Żurowski Jerzy  X  

 

 

Ad. 6. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo od sołtysów gminy Radłów i przewodniczącego Zarządu 

Osiedla. 

Pan Madej powiedział, że należało inaczej sformułować wniosek do rady o zmianę statutów. 

Pan Burmistrz zasugerował, żeby się nie spieszyć i poczekać jak sytuacja epidemiologiczna 

będzie się dalej rozwijać. 

Pan Radamski zreferował problem dotyczący frekwencji mieszkańców na zebraniach sołeckich 

w celu uchwalenia podziału środków z funduszu sołeckiego. 

Pan Sławieniak przypomniał Radnym, że przepis reguluje obowiązek 14-dniowych konsultacji. 

Pan Nasiadka zapytał co z przystankiem w Woli Radłowskiej, który został zdewastowany przez 

osiedlowych chuliganów.   

Pan Burmistrz odpowiedział, że to zadanie powinno się wykonać ze środków sołeckich w celu 

upiększenia wsi.  

Pan Rudziński poinformował radnych o wlewającej się ogromnej ilości wody do remizy OSP 

podczas ulewnych deszczów. 

Pan Kapera odparł, że w/w remiza nie jest majątkiem gminnym. 

Pan Radamski zapytał, co z kanalizacją i cmentarzem we wsi Łęka Siedlecka. 
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Pan Armatys wyjaśnił, że jest prowadzone postepowanie zmierzające do uzyskania funduszy 

na ten cel. Poprosił o cierpliwość. 

Pan Głowa zasugerował radnym, aby fundusze sołeckie były dysponowane w sposób 

racjonalny i przemyślany w celu realizacji konkretnych inwestycji. 

 Pan Madej zapytał, na jakim etapie jest tworzenie spółki komunalnej w Gminie Radłów. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że termin lipcowy przesunie się do końca roku ze względu na zaistniałą 

sytuację spowodowaną pandemią koronawirusa SARS-CoV-2. Dzisiejszy zakład jest w stanie 

realizować zadania spółki, ale jest to kwestia do uzgodnienia z zakładem. 

Pan Jachimek zwrócił uwagę na problem dębu nieopodal urzędu pocztowego w Radłowie, z 

którego spadają uschłe gałęzie w czasie wichur i ulewnych deszczy. 

Pan Radamski zapytał czy była zasadna podwyżka cen za wywóz nieczystości przez zakład 

komunalny, co skutkuje wejściem na rynek firm zewnętrznych. 

Pan Kita powiedział, że podwyżka była nieznaczna i nieodczuwalna dla przeciętnego 

mieszkańca.     

Ad. 7. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             

w Radłowie. 

 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          


